
 

                                                                                                                                                 

                                                                                                                                                        

Αθήνα, 02 Ιουλίου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  

 

 

Θέμα: «Στον αέρα οι συντάξεις των πρώην εργαζομένων στην Εθνική λόγω των 

αιφνιδιαστικών πρακτικών της Διοίκησης του e- ΕΦΚΑ» 

 

Ιδιαίτερη αναστάτωση έχει προκληθεί στους συνταξιούχους του πρ. Ταμείου Προσωπικού Εθνικής 

Τράπεζας της Ελλάδας (ΤΣΠΕΤΕ) από την αιφνίδια πρόσφατη απόφαση του e- ΕΦΚΑ, να 

αποστείλει μαζικά σημειώματα στα μέλη του, απαιτώντας αναδρομικά (πληρωτέα από τον Αύγουστο 

του παρόντος έτους) των διαφορών στα ποσά των συντάξεων, για όσους συνταξιοδοτήθηκαν έως 

και τις 12/5/2016.  

Θυμίζουμε, δε, ότι η εν λόγω απόφαση έρχεται και σε συνέχεια της επίσης αιφνιδιαστικής εγκυκλίου, 

που ξεσήκωσε θύελλα αντιδράσεων, περί οριζόντιας μείωσης του ύψους της κύριας σύνταξης όσων 

εμπίπτουν στην ως άνω κατηγορία συνταξιούχων του πρ. ΤΣΠΕΤΕ.  

 

Σε μια εποχή όπου η ακρίβεια κατατρώει το εισόδημα εργαζομένων και συνταξιούχων, η περικοπή, 

που στην περίπτωση των συμπολιτών μας συνταξιούχων του πρ. ΤΣΠΕΤΕ φτάνει ακόμη και τα 500 

€ μηνιαίως συν την αναδρομική απαίτηση αυτών των ποσών, γίνεται εύκολα κατανοητό ότι τινάζει 

στον αέρα τον οικογενειακό τους προϋπολογισμό και τους ωθεί σε άμεσο οικονομικό αδιέξοδο.  

 

Και σα να μην έφταναν οι παραπάνω ενέργειες του e- ΕΦΚΑ, οι συγκεκριμένοι συνταξιούχοι 

βρέθηκαν και πάλι μπροστά σε μια ακόμη ανεξήγητη ενέργεια της Διοίκησης. Ενώ η διαδικασία 

επανυπολογισμού των κύριων συντάξεων είχε ήδη νόμιμα ολοκληρωθεί από την 1-1-2019, βάσει 

των μηχανογραφικών δεδομένων και σύμφωνα δηλαδή με τις σαφείς και ρητές προβλέψεις του ν. 

4387/2016 και των σχετικών εγκύκλιων, αποφασίστηκε να γίνει εκ νέου επανέλεγχος της διαδικασίας 

επανυπολογισμό για το σύνολο των έως και 12/5/2016 συνταξιούχων του πρ. ΤΣΠΕΤΕ. Διαδικασία 

για την οποία δεν ενημερώθηκαν οι εν λόγω συνταξιούχοι και που βασίστηκε στα στοιχεία του 

φυσικού τους φακέλου, χωρίς περαιτέρω διευκρινήσεις, και κατέληξε σε επιπλέον κρατήσεις, 7 

χρόνια μετά! 

 

Επειδή οι ως άνω περιγραφόμενες ενέργειες της Διοίκησης του e- ΕΦΚΑ αποτελούν πράξεις που 

στοχοποιούν τους συνταξιούχους του πρ. ΤΣΠΕΤΕ και προσβάλλουν κάθε έννοια χρηστής 

διοίκησης, ενώ αντίκειται κατάφωρα στις θεμελιώδεις αρχές της δικαιολογημένης εμπιστοσύνης και 

καλής πίστης του διοικούμενου,  

 

Επειδή η Διοίκηση οφείλει να εφαρμόζει οριζόντια τις αποφάσεις της και όχι να επανέρχεται κάθε 

φορά, με νέα τιμωρητικά μέτρα, που εξουθενώνουν συγκεκριμένη μερίδα συνταξιούχων και τινάζουν 

στον αέρα τις αρχές της κοινωνικής ασφάλισης, 

 

Επειδή η απόφαση της Διοίκησης του e- ΕΦΚΑ να προχωρήσει σε ακόμη έναν επανυπολογισμό 

των περικοπών επί των συντάξεων του πρ. ΤΣΠΕΤΕ, την ώρα που αυτή η διαδικασία υποτίθεται ότι 
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είχε ολοκληρωθεί στο πλαίσιο της εφαρμογής του Ν. 4387/2016, έγινε χωρίς να ενημερωθούν οι 

συνταξιούχοι και οδηγεί σε επιπλέον περικοπές,   

 

 

Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

 

1. Γιατί το Υπουργείο αρνείται τα επαναλαμβανόμενα αιτήματα των εκπροσώπων του πρ. 

ΤΣΠΕΤΕ για συνάντηση ώστε να συζητηθούν όλα τα έκτακτα θέματα που τους 

απασχολούν, σεβόμενοι, έστω και τυπικά, την υποτιθέμενη αρχή των «ανοιχτών θυρών» 

της Διοίκησης προς τους πολίτες, που τόσο πολύ διαφήμισε η Κυβέρνηση στην αρχή της 

θητείας της; 

2. Γιατί χρειάστηκε να γίνει επανυπολογισμός των ποσών της περικοπής, 7 χρόνια μετά, 

ενώ ήδη είχε λάβει χώρα η συγκεκριμένη διαδικασία σύμφωνα με τα όσα απαιτούνταν 

κατά την νομοθεσία και πως απαντάει το Υπουργείο στις δικαιολογημένες αντιδράσεις 

των συνταξιούχων, αφού η ως άνω διαδικασία οδηγεί σε περαιτέρω περικοπές;  

3. Σε ποια ανάγκη και σε ποια στοιχεία βασίστηκε ο επανυπολογισμός, τι λάθη είχαν γίνει 

κατά την προηγούμενη διαδικασία καταγραφής των περικοπών και γιατί δεν 

ενημερώθηκαν εγκαίρως οι συνταξιούχοι για αυτό, έτσι όπως προστάζει η αρχή της 

χρηστής Διοίκησης; Προτίθεται το Υπουργείο να ανακαλέσει αυτές τις πρόσθετες 

μειώσεις των συντάξεων του πρ. ΤΣΠΕΤΕ; 

4. Πως απαντάει το Υπουργείο στην εύλογη απόγνωση των συγκεκριμένων συνταξιούχων 

που καλούνται αιφνίδια να αποδώσουν, αναδρομικά, τις μειώσεις των συντάξεών τους, 

ωθούμενοι σε οικονομική ασφυξία και αδιέξοδο; Θα επιμείνει στην απόφαση για την 

απόδοση αναδρομικών; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Καλαματιανός Διονύσης 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Δούρου Ρένα 

 

Ζαμπάρας Μίλτος 

 

Καραμέρος Γιώργος 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 



Μπάρκας Κώστας 

 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γιώργος 

 

Τσαπανίδου Πόπη 

 

Ψυχογιός Γιώργος 




